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Remine Alberts 

COALITIEVORMING NIET 
EENVOUDIG 
 
Het zal nog een hele klus worden om in Noord-Holland een coalitie te vormen. 

Het is niet meer dan logisch om BBB als grootste partij deze dans te laten 

leiden. Echter, een coalitie met partijen die de afgelopen vier jaar de politieke 

keuzes maakten waartegen BBB zich verzet heeft, zal heel wat gesprekstijd 

vragen. 

 

Op advies van verkenner Ankie Broekers-Knol zullen BBB, VVD, PvdA en GL 

verder praten over een te vormen coalitie. Naast mevrouw Broekers zal Bernt 

Schneiders de gesprekken leiden. 

 

De fractie van de SP wacht rustig af wat er uit de gesprekken gaat komen. 

Fractievoorzitter Remine Alberts: “Wij zullen deze vier kippen rustig laten 

broeden en merken wel of er iets uit het ei komt en wat dat dan zal zijn. De SP 

zal daarbij als toetssteen gebruiken in hoeverre de coalitie bereid is het 

kapitalisme te reguleren.” 

 
 

  

Foto: Ankie Broekers-Knol (Bron: Flickr/ Roel Wijnants) 

Foto: Bernt Schneiders – de tweede informateur. (Bron:  Haarlem105) 

 

 

Remine Alberts 

GEZOCHT: 
FRACTIEMEDEWERKER 
 

De SP is met twee zetels plus twee duo-commissieleden vertegenwoordigd in 

Provinciale Staten van Noord-Holland. De fractie wordt ondersteund door een 

fractiemedewerker. Hiervoor is per 1 juni 2023 een vacature. Onze huidige 

medewerker heeft een andere baan gevonden en draagt graag het stokje over. 

In de mail tref je de vacature aan. Mocht je er vragen over hebben, of je wil 

direct solliciteren, dan kun je een mail sturen naar ralberts@sp.nl  

 

 

Contactgegevens SP Statenfractie 

Adres: Paviljoenslaan 5, 2012 JE, Haarlem 

Email: noordholland@sp.nl 

 
 

 

  

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De statenfractie van SP Noord-Holland. Met v.l.n.r.: duo-commissielid Jacob Kes, 

fractieondersteuner Joaquin Alexander, duo-commissielid Maarten Dijksen, fractievoorzitter Remine 

Alberts en statenlid Heidi Bouhlel. 

 

Heidi Bouhlel 

COLUMN: 
“ONDERMIJNING OP 
CAMPING 
URSEMMERHOF!” 

 
Zondagmiddag 24 april was ik uitgenodigd een kijkje te komen nemen op 

camping Ursemmerhof, een camping gelegen aan recreatieplas 

Ursemmerplas te Ursem. Rondom de plas is er veel natuur waar tot voor 

kort niet alleen de caravan-bewoners gebruik van konden maken maar ook 

de bewoners van gemeente Koggenland. Aan de rand van deze natuur staan 

caravans met een vaste standplaats, was er een veldje waar tenten neergezet 

konden worden en kon je er ook een seizoensplek huren voor je trek-

caravan. Helaas hebben de eigenaren van de camping die opereren onder 

de naam Ursemmer BV andere plannen. 

Veel blubberpaden, gesloopt openbare sanitair, verdwenen kindertoestellen, 

steeds meer lege standplaatsen, een uitgebrande caravan en vervuild water in 

de Ursemmerplas, overstijgt de mooie omgeving. Het veldje waar bewoners 

van Koggenland hun handdoekje neer konden leggen en genieten van het 

mooie weer, is alleen nog te herkennen aan het bordje “Dagrecreatie, 

honden niet toegestaan” 

 

(De tekst gaat verder op de volgende pagina..) 
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(… het vervolg van de vorige pagina) 

Ursemmerhof BV wil de camping herstructureren naar een heus beachresort. 

Camping Ursemmerhof moet in de toekomst Beach Resorts Noorderduyn gaan 

heten. Voordat het zover is, ondergaat de camping een metamorfose. Alle 

campingbewoners moeten verdwijnen; net als tentplaatsen, seizoensplaatsen en 

de dagrecreatie. De laatste drie plekken waren voor de eigenaren geen 

probleem: ze werden gewoon niet meer toegestaan en de plekken waren niet 

meer te huur. 

Echter, de campingbewoners met een vaste standplaats is een ander verhaal. De 

opzegging die de campingbewoners afgelopen december ontvingen, wordt 

aangevochten bij de rechter; er ligt immers nog geen concreet plan en 

vergunningen zijn ook nog niet aangevraagd, terwijl dit één van de vereisten is 

om een vaste standplaats op te 

kunnen zeggen. De eigenaren van 

het park lijken zich er niks van 

aan te trekken en zijn gewoon 

begonnen met het bouwen van de 

“duurzame” bungalows die 

gestabiliseerd worden door 

bielzen. De teerlucht komt je 

tegemoet wanneer je erlangs 

loopt. Deze bielzen kunnen 

schadelijk zijn voor de natuur. 

Dus hoezo duurzaam? 

Volgens de plattegrond in de brochure moeten alle bomen rondom het meer 

verdwijnen, ze zijn hier en daar al begonnen met bomen te kappen. Vorig jaar 

zat er een ransuil in een boom die gewoon gekapt werd. Deze eigenaren lijken 

overal schijt aan te hebben. Het meer wordt niet meer gezuiverd, het 

waterzuiveringssysteem staat uitgeschakeld. Ook hebben de eigenaren van de 

camping in 2019 een subsidie van €60.000,- euro van de provincie om het water 

weer schoon te maken geweigerd. 

Campingbewoners mogen geen gebruik meer maken van de kantine waar ze 

voorheen van alles organiseerden, dit doen ze nu zelf waarbij één van de 

bewoners diens caravan en tuin ter 

beschikking stelt. Denk aan eieren zoeken 

met Pasen of een bingo. Voor de kinderen 

is er niet veel meer te doen op de 

camping. Alle speeltoestellen zijn weg. In 

een wijk in de buurt van de camping 

werden speeltoestellen vervangen en de 

oude toestellen mochten in samenspraak 

met de campingbewoners in bruikleen 

geplaatst worden op de camping, dit is 

helaas geweigerd door de eigenaren. 

Waarom zou je de kinderen speelplezier 

gunnen als je ze liever ziet verdwijnen. 

Ook de kinderboerderij is weg, alleen de 

haan is er nog. Niet alleen de 

campingbewoners worden uitgerookt; ook 

de dieren moeten het ontgelden. 

In diverse krantenartikelen hebben we kunnen lezen dat de wethouder en 

gemeenteraad van de gemeente Koggenland de gepresenteerde brochure 

omarmen, ze vinden het een fantastisch plan. Of het een haalbaar plan is 

kunnen ze nog niet weten, want er zijn geen vergunningen aangevraagd en is er 

geen natuurtoets geweest. Volgens de wethouder is dit niet nodig. Hoe kan ze dit 

weten als er nog geen concreet plan ligt? Aangezien bekend is dat er onder de 

directie een oud-directeur van Topparken bevindt die bekend is met witwassen 

en fraude, en aangezien een geldschieter om deze reden uit het project is gestapt 

- en inmiddels beslag heeft gelegd op de kantine en een deel van de eerste fase 

bungalows die gebouwd zijn om nog wat van zijn geïnvesteerde geld terug te zien 

- zou je toch denken dat een gemeente direct een Bibob-onderzoek start. Helaas 

vinden ze ook dat niet nodig. Je zou er bijna wat van denken. 

Afgelopen zomer zijn er van de SP twee moties aangenomen in de provincie die 

zeggen dat Gedeputeerde Staten in overleg gaan met gemeenten om een Bibob-

onderzoek te starten bij parken die verkocht zijn maar waar nog geen concreet 

plan ligt en om in gesprek te gaan dat de diversiteit van kamperen gewaarborgd 

blijven. Camping Ursemmerhof is een voorbeeld waar beide mogelijk is. Ik zal 

Gedeputeerde Staten door middel van Statenvragen herinneren aan de 

aangenomen moties. 

Marcel Lathouwers 

HET WAREN MOOIE 
JAREN 
MARCEL NEEMT AFSCHEID ALS 

FRACTIEMEDEWERKER 
 
“Over enkele weken neem ik afscheid van de statenfractie: per 12 mei stop 

ik ermee! Ik heb namelijk een heel mooie baan gevonden bij de 

boekhandels van Stumpel. De SP-fractie zal het voortaan zonder mij moeten 

doen; hopelijk is dat immens groot, gapende gat snel op te vullen. ;P  

Ik kan in ieder geval terugkijken op vier hele mooie jaren! 

 

Vanaf juni 2019 mocht ik de fractie in de Provinciale Staten van Noord-

Holland komen versterken. Het bestond toen uit vier personen: Eric 

Smaling (als fractievoorzitter), Remine Alberts en Wim Hoogervorst (als 

statenleden) en Marie-France van Oorsouw (als duo-commissielid). Eind 

2020 verhuisde Marie-France naar Brabant en in juli 2021 stopte Eric als 

voorzitter, en nam Remine dat stokje van hem over. Per oktober 2020 werd 

Anna de Groot geïnstalleerd als statenlid en werd het team in september 

2021 versterkt met (toen nog) duo-commissielid Heidi Bouhlel.  

Veel veranderingen, zo lijkt achteraf! Maar ook roerige tijden, met verdriet 

en verlies in de coronatijd. En het digitaal  - oh nee fysiek – oh nee, weer 

digitaal – oh nee toch niet, doe maar hybride – oh nee, doe toch maar weer 

digitaal – werken en vergaderen. De lieve vrede, wat was dat een 

verschrikking zeg! Gelukkig is dat allemaal passé. In de tussentijd heeft de 

statenfractie heel veel weten te bereiken: de website staat er bomvol mee. 

Scroll maar eens vijfentwintig pagina’s terug in de tijd, zou ik zeggen.  

Afscheid nemen doet even zeer, maar bij elke deur de je achter je dicht doet, 

gaat er ook weer een andere deur voor je open. Mijn mede-socialisten zullen 

me nog vaak genoeg zien: onlangs hebben de leden in de afdeling West-

Friesland mij namelijk gekozen als organisatiesecretaris. En nog altijd ben ik 

de secretaris in Stede Broec en geef ik samen met een prachtclub vorm aan 

het SP Filmteam NHN. 

Bij deze wil ik iedereen bedanken voor de fijne samenwerking in de 

afgelopen jaren! Samen maken we de partij!! 

Strijdbare groet, 

Marcel Lathouwers 

P.S.: Kom me eens opzoeken bij de Stumpel in het centrum van Hoorn of 

Enkhuizen! De koffie staat klaar.” 

 

  

 

 

 

Foto: Marcel Lathouwers 

 

 
SOCIALE 

MEDIA 
 

Volg de SP Statenfractie actief  

via Facebook en Twitter  

voor meer nieuws!  

 

Nodig ook al je Facebookvrienden uit om ons te volgen! 
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https://noord-holland.sp.nl/
https://www.stumpel.nl/winkels/boekhandel-stumpel-hoorn-grote-noord
https://www.facebook.com/SPNoordHolland
https://twitter.com/SPNoordHolland
https://www.facebook.com/SPNoordHolland/
https://twitter.com/SPNoordHolland

